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Integrated Environment, Health, Safety, Security, Quality, 

Information Security and Responsible Care® Policy 

نوالأمالسياسة الموحدة للبيئة والصحة والسلامة    
والرعاية المسؤولة وأمن المعلومات والجودة  

 
Advanced Petrochemical Company is committed to:  ليي امالشركة المتقدمة للبتروكيماويات ملتزمة ب:  

 Deliver quality products & services that meet stakeholders’ expectations.   المصلحةأصحاب  تلبي تطلعات ةمنتجات وخدمات ذات جودة عالي ديمتق. 

 Comply with all relevant laws, regulations, standards and other applicable 

requirements. 

   ذات العلاقة والمتطلبات الأخرىالقوانين والأنظمة والمعايير  كافةبالتقيد. 

 Protect the environment, health, safety, information security and security of our 

employees, contractors, customers and the community where we operate in consistent 

with company values, Information Security, and Responsible Care® Guiding Principles.  

   اموظفينكلٍ من ل والأمن المعلومات وأمن سلامةالصحة واللبيئة ول اللازمةحماية التوفير 

ً لقيمنا وذلك  الذي نعمل فيهوالمجتمع  ئناوعملا ومقاولينا المبادئ و وأمن المعلوماتوفقا

 . ولةلرعاية المسؤالمتعلقة با الاسترشادية

 Consult and engage the relevant personnel in decision making for work related 

activities. 

  المتعلقة بالعمل.إشراك الموظفين المعنيين في إتخاذ القرارات 

 Prevent pollution, injuries, eliminate hazard, and provide a safe & secure work 

environment throughout the supply chain. 

   ي جميع ف وسليمةة بيئة عمل آمن توفيروصابات وقوع الحوادث والإو التلوث منععلى العمل

 مدادات. الإ سلسلةمراحل 

 Continually Improve our business practices through organizational excellence, create 

a competitive work environment in ethical ways and implement effective developmental 

and motivational programs that enhances the performance and competence of our 

employees. 

   بيئة وتوفير ز المؤسسي من خلال برامج التمي   الشركةب العمللأساليب ممارسة التطوير المستمر

لرفع تهدف فعالة ة محفزو يةبرامج تطوير تطبيقوأخلاقيات العمل مع مراعاة عمل تنافسية 

  ئهم.أدا كفاءة موظفينا وتحسين

 Promote openness with our stakeholders and respond to community concerns 

throughout the life cycle of our products and services. 

  وتلبية إهتمامات المجتمع والإستجابه لها في  كافة أصحاب المصلحة معمبدأ الشفافية  تطبيق

 منتجاتنا وخدماتنا.ل تيةحياال دورةالمراحل جميع 

 Demonstrate Visible leadership, commitment and involvement from Executive 

Management team & other levels of “Advanced” with respect to Responsible Care® and 

Information Security. 

 واضح في القيادة دور بالإدارة التنفيذية بالشركة وكافة المسئولين فيها  التأكيد على أهمية قيام

 .وأمن المعلومات والالتزام والمشاركة الفاعلة فيما يتعلق بالرعاية المسئولة
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